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Брчко Дистрикта
Да би се избјегла даљња забуна и неспоразуми до којих би могло
доћи усљед медијских извјештавања у последње вријеме, заједно
са  последњим  саопштењем  за  јавност  градоначелника  Брчког
везано за приједлог буџета за 2006. год., супервизор за Брчко,
Сузан Џонсон, би жељела да разјасни неке од основних чињеница
у вези овог питања. 

Као прво, и даље стоји оно што је супервизор навела у свом
писму градоначелнику Ђапи, гдје изражава своје разочарење што
је основни приступ изради буџета и даље пун недостатака, што
буџетски материјал даје податке о буџету на нетранспарентан
начин, не представљајући јасно циљеве, програме или пројекте
којима се остварују приоритетни циљеви. Влада до сада није
доставила материјале због којих би се ови коментари могли
сматрати застарјелим.

Као  друго,  супервизор  није  изразила  ни  одобравање  ни
неодобравање буџета пошто га још није видјела. Буџет касни
најмање  мјесец  дана.  ОХР-у  није  дата  прилика  да  га
коментарише. У жељи да се даље не одуговлачи, супервизор се
сложила да се приједлог буџета достави Скупштини.

И, као треће, сада Скупштина има дужност да пажљиво размотри
буџет. ОХР је спреман да ради са Скупштином и изнесе додатне
коментаре на буџет за 2006. год. у редовном поступку. 
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